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ONDERWERP VAN HET VERSLAG IN HOOFDLETTERS 
25 oktober 2018 

Aanwezig: VOLCKAERT Hellen (jeugdconsulente), VAN WAEYENBERGE Elke 
(voorzitter), FRANCOIS Alana (bestuur), VAN RIJSELBERGE Louie (bestuur), SMIS 
Bastiaan (secretaris), EFFELTERRE Jelien (Chiro Velzeke meisjes), KINDERS Merel 
(Chiro Velzeke meisjes), MERTENS Jan (Chiro Velzeke jongens), DE TURCK Roel 
(Chiro Velzeke jongens), VAN DEN BOSSCHE Debra (Chiro Strijpen), WIJNS Lisa 
(Chiro Zottegem), POELMAN Louise (Chiro Zottegem), REDANT Arno (Speelplein 
Zottegem) VAN LIERDE Fee (KAJ), VAN HAUWERE Anton (JNM), DAMMEKENS 
Tibo (Scouts), VAN DE MEULEBROUCKE Thomas (Scouts), HAELTERMAN Robin 
(SKS), DETAYE Niels (SKS), DE KONINCK Arne (Jong N-VA), PETRUS Marlies (Chiro 
Zottegem),  
SCHEPENS Arno (hongjongeren), TUYBBENS Jesse (geïnteresseerde), DE 
COOMAN Daphne (KAJ), NOERENS Isaak (Moeder Egmont), DE VADDER Jarne 
(Chiro Strijpen), SCHELFHOUT Julie (Speelplein Zottegem)  
Verontschuldigd: BOGAERT Bess (scouts), MAEGERMAN Tim (Speelplein 
Zottegem), GHIJS Jakob (JNM), POTS Simon (hangjongeren), DE CONINCK Auren 
(Scouts), CANTAERT Seppe ( Scouts)  
Afwezig:  STEVENS Leen (KAJ), ROELANDT Fons (Chiro Strijpen)  
Verslag: Schelfhout Julie / Hellen Volckaert 
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Punt 1 Goedkeuring vorig verslag 
De aanwezige jeugdraadsleden keuren unaniem het vorige verslag goed.  
 
Punt 2 Subsidies 
De subsidiedossiers werden vooraf doorgenomen door Hellen, voor de algemene 
vergadering van 25 oktober 2018 werden alle dossiers besproken door het bestuur van de 
jeugdraad. Eerder werd doorgegeven (op vorige AV en in de FB-groep) dat het bestuur 
de dossiers strenger ging behandelen zoals opgenomen in het reglement. Documenten 
die niet tijdig werden ingediend komen niet meer in aanmerking voor subsidies. 
 

 
Opmerkingen 

1. CHIRO HEILIG HART 
• De aanvraag  voor extra subsidie voor hun 75 jaar bestaan werd 

goedgekeurd – 1750 euro 
• Meer leden ingegeven dan verzekerd, volgend jaar papier extra 

van verzekerde leden bijvoegen. 
• Tenten geen infrastructuurwerken maar duurzaam materiaal dus 

35% terug. 

2. CHIRO ST.ANDRIES 

 

• Tafels en stoelen worden door het DB uitzonderlijk goedgekeurd 
bij duurzame goederen. 

• Drukwerk is geen 200 euro. 
• Aanvraag infrastructuur 2500 euro sinds:  

eerste schijf: 2014-2015 
° laatste schijf: 2024-2025 

3. JONGENSCHIRO ST. 

MARTINUS 

 

• Bachelor in het onderwijs wordt niet gezien als animator in het 
jeugdwerk. 

• Duurzame goederen: stempel en krëfel geen 75 euro. 
• Drukwerk: badges geen drukwerk, andere geen 200 euro. 
• Kadervorming: enkel indien de jeugdraad een infoavond 

organiseert, krijg je 5 euro per deelnemer, niet AV zelf. 
• Aanvraag infrastructuur 2500 euro sinds: 

° eerste schijf: 2012-2013 
° laatste schijf: 2022-2023 

4. KINDERKOOR BEVEGEM 

 

• Aanvraag valt onder andere: volgens reglement telt dit enkel voor 
culturele activiteiten, dus besliste DB enkel terugbetaling van 
onkosten voor aanvraag in teken van culturele activiteit. 

5. MEISJESCHIRO ST. 

MARTINUS 

• Kampovereenkomst nog gevraagd, dag erna in orde. 
• Elektriciteit staat niet op naam van de chiro, maar eigenlijk al 

huursubsidie ontvangen. 
• Materiaal mediamarkt niet op naam van de chiro. Volgend jaar 

goed op letten dat facturen altijd worden opgemaakt op de 
vereniging. 

• +++ heel positief dat er zoveel leiding hun cursus animator hebben 
in de meisjeschiro. 

6. AKABE • Verzekeringspapieren van leden leiding volgend jaar ook bij dossier 
van Akaba steken, nu moeten we dit zoeken in die van de scouts. 
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7. SCOUTING ZOTTEGEM • Brevetten ropeskipping en catmaranzeilen worden door het DB 
niet goedgekeurd als brevet animator.  

• Aan de hand van de geldige brevetten wordt gekeken hoeveel 
kampsubsidie scouts zal krijgen. Polen wel oke. 

• Sommige leiding als brevet maar niet op kamplijst, enkel die dat 
effectief mee zijn gegaan worden gerekend. 

• Drukwerk geen 200 euro & website geen drukwerk. 
• Verzekering  niet onder fuifsubsidie. 

8. JNM • Geen opmerkingen 

9. KAJ Maria Oudenhove • Factuur van water zoals besproken op het AV van 30 augustus 2017 
bekeken door DB en goedgekeurd. 

10. Studentekring Sottegem • Drukwerk: geen 200 euro 
• Fuifzaal wordt 1 x terugbetaald omdat de andere geen fuif was 

maar cantus. 

 

Punt 3 Nieuwe regeling Fuiven - politie 
 
Er is een nieuw decreet uitgekomen voor verenigingen die beroep doen op eigen 
vrijwilligers die security willen zijn op hun fuiven. Dit decreet is dus niet van toepassing 
indien je beroep doet op een externe firma voor de security. Volgens de 
voorbeeldaanvraag bij het decreet moet een een aanvraag worden ingediend van zes 
pagina’s bij de burgemeester. Vervolgens moet je een aanvraag van drie pagina’s 
indienen bij de politie. De aanvraag moet veertien dagen voor de start van het 
evenement ingediend zijn bij de burgemeester. Diegene die momenteel al een aanvraag 
hebben gedaan zullen dit waarschijnlijk nog moeten invullen.  
 
Hellen wil een voorstel doen voor een gemakkelijkere oplossing. Ze gaat dit voorleggen 
aan het bestuur om de administratie soepeler te maken. Want veel van de gevraagde 
zaken in het aanvraagvoorbeeld worden door de jeugddienst al gevraagd bij het huren 
van de zaal. 
 
Punt 4 A-teams 
 

A-team Duurzame evenementen 

Nieuw opgestart, eerste vergadering was op 25 oktober 2018 om 16u. 
Het doel van dit A-team bestaat eruit om evenementen in Zottegem duurzamer te 
maken. Het A-team wil graag een bundel maken waarin allerlei info staat voor 
verenigingen die een duurzaam evenement willen organiseren. Daarnaast wil dit A-team 
een advies overmaken aan het schepencollege met de vraag om eigen evenementen 
duurzamer te laten verlopen en hen vragen om in te gaan op enkele voorstellen, zoals 
bijvoorbeeld de aankoop van herbruikbare bekers. 
 
Moeder Egmont gebruikt ook al herbruikbare bekers. Zij gaan bekijken of ze deze te huur 
kunnen stellen voor andere verenigingen, ze denken dat ze er een 700tal hebben.  
 
Wanneer je herbruikbare bekers wil gebruiken is het nodig dat er een degelijk systeem 
wordt uitgewerkt voor het afgewassen en drogen van de bekers. Daarom zetelt er ook 
iemand van de milieudienst in dit A-team, bijvoorbeeld voor te kijken voor de aanschaf 
van een vaatwas voor de bekers. 
Vul zeker allemaal de wedstrijdvraag in op de site http://promo.festicup.be/. Tijdens de 
vergadering werden gemiddeld 295 rietjes geteld. Roep alle leden van de verenigingen 
op om mee te doen aan de wedstrijd.  
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Wie: Alana Francois, Lisa Wijns, Hellen Volckaert, Louie Van Rijselberge en Thijs 
Haustraete (milieudienst). 
 
Volgend A-team: 11 december 2018 om 19u30 in De Muze. 
 

A-team Spel Beisloven 

Van februari tot begin juni is er een nieuwe stagair op de jeugddient, Julie Schelfout, die 
ook als animator op het speelplein meewerkt. Zij zal dit A-team vanaf februari trekken. 
 
De bedoeling van dit A-team is om het bestaande educatief spel voor Beisloven meer op 
jeugdvereningen en speelpleinwerking om te zetten. Met eventueel de mogelijkheid om 
een rugzak met spelgerief af te halen op de jeugddienst voor groepen. Het zou ook tof 
zijn moest dit A-team ook een klein spel uitwerken voor individuele kinderen, aan de 
hand van een leuke folder of zo. 
 
Wie: Julie Schelfout, Marlies Petrus, ?? 
 
Volgend A-team: zal door Julie in februari doorgegeven worden, eveneens met de vraag 
wie nog wil meewerken. 
 

A-team Fuifmap 

De fuifmap moet dringend worden geüpdatet. De regels zijn verouderd. De bedoeing is 
om deze volledig te herwerken naar de huidige regels. 
 
Dit jaar werden verschillende acties uitgewerkt rond ‘100% positief fuiven in Zottegem’. 
Er zijn nog enkele verenigingen die het charter niet hebben ondertekend. De jeugdraad 
doet nog een warme oproep om dit nog te doen, alle verenigingen krijgen extra 
voordelen om hun fuif te organiseren. 
  
Er wordt gevraagd of het verbod op sterkt dranken enkel gaat over de fuifzaal, dus indien 
niet wat is het nut van het charter te ondertekenen? We willen aankaarten dat het teken 
van het charter wil zeggen dat je als vereniging staat achter de standpunten die worden 
aangekaart. Dus niet enkel wanneer een verplichting wordt opgelegd, zoals verbod op 
sterke drank in de fuifzaal. Niet vergeten dat op de site jonginzottegem.be handige 
tips/recepten voor grote hoeveelheden om mocktails en cocktails (zonder sterke drank) 
te maken. Dez cocktails zullen minder kosten in aankoop van drank, dus een grote 
winstmarge is zeker gegarandeerd. 
 

Wie: Hellen Volckaert, Elke Van Waeyenberge , Debra Van Den Bossche, Margot De 
Boever en Maarten De Henau (SKS). 

Datum: na bestuursweekend doorgegeven – 20 december voor AV om 18u30. 
 
 
Punt 5 Openspelendag 2019 
De openspelendag wordt normaliter georganiseerd op de laatste zondag van de 
paasvakantie. Dit jaar valt Pasen op de laatste zondag. Doordat er in het verleden al 
verschillende opmerkingen zijn geweest dat de openspelendag op Pasen valt, zou hij 
verzet worden op Paasmaandag 22 april 2019.  
 
De jeugdraad gaat hier unaniem mee akkoord. 
 
Datum openspelendag 2019: paasmaandag 22 april 2019 
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Punt 6 Evaluatie evenementen jeugdraad 
 

Verkiezingsdebat 

Op vrijdag 5 oktober ging in het CC Zoetegem het verkiezingsdebat door van de 
jeugdraad. Er was veel volk, zaal zat bijna vol. Er wordt aangehaald dat er in het deel van 
jeugd te weinig variatie zat tussen de besproken punten, waardoor er weinig animo 
kwam in het debat. Het tweede deel was dan veel beter.  Ook wordt geopperd om in het 
vervolg toch te vragen aan de partijen om jongeren tot 25 jaar te laten zetelen in het 
jongerengedeelte, nu was er een groot leeftijdsverschil. 
 
Bepaalde leden vragen om volgende keer een pauze in te lassen tussen de verschillende 
delen. Dit werd bewust niet gedaan omdat het al een vrij lange avond ging worden en 
dan mensen niet terug komen enzo. 
 
De jeugdraad was aangenaam verrast door de locatie, de opkomst, en de interactiviteit. 
In het algemeen was het debat zeker geslaagd. 
 

Verkiezingskrant 

Dit vond de jeugdraad een geslaagd alternatief. Het gaf een duidelijk overzicht van alle 
partijen. Er zijn enkele bedenkingen over de verspreiding van de kranten. Sommige leden 
hebben het krantje niet ontvangen. We willen dit verder onderzoeken want er werd veel 
geld aan de post betaald om het krantje te verspreiden. 
 
Er wordt aangehaald waarom dit niet via facebook wordt verspreidt in plaats van met de 
post? Dit is veel milieuvriendelijker, je bereikt meer personen en het wordt meer gelezen. 
Deze argumenten worden tegengesproken door het merendeel van de aanwezigen die 
juist vinden dat het thuis ontvangen van de krant ervoor zorgt dat het meer gelezen 
wordt, iedereen heeft het ook op FB ontvangen maar daarom niet gelezen. Het krantje 
werd op gerecycleerd papier gedrukt en er werd maar 1 exemplaar per gezin opgestuurd. 
 
Anderen stellen voor om persoonlijk langs te gaan bij scholen om de kranten uit te delen. 
De scholen werden gecontacteerd en enkele leerkrachten zijn om krantjes geweest op 
de jeugddienst. 
 
Er kwam een terechte opmerking in verband met de duurzaamheid van de politiek. Alle 
politieke partijen verspreiden verschillende flyers en folders, zou het niet beter zijn om 
per partij 1 overzichtelijke folder te maken met alle kandidatien in. De jeugdraad stelt 
voor om dit door te geven binnen 6 jaar aan de partijen. 
 
Ook worden de aantal borden langs de weg in vraag gesteld, is dit nog effectief? Kan dit 
niet op een duurzamere manier? 
 

Dag en nacht van de jeugdbeweging 

Ontbijt 
Er was van alles te weinig: chocomelk, fruitsap,… Dit alles is te wijten aan de grote 
opkomst, wat uiteraard positief is. De samenwerking met Panos moet beter verlopen, ze 
hadden enkel kleine boterkoeken gratis voorzien, waardoor er veel te weinig waren. 
Hierdoor moest om de haverklap om nieuwe koeken gelopen worden naar de panos. De 
jeugdraad vond het aangenaam dat er een DJ speelde om de sfeer van de dag erin te 
houden. 
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Spaghetti 
Er moet in de toekomst meer spaghettislierten worden voorzien. De jeugdraad is het 
erover eens dat het minder druk was en aangenamer zonder de opkomst van de 
Aspiranten en de Jinners. Communiceer naar hen wat de reden is dat ze niet waren 
uitgenodigd, blijkbaar deed de ronde dat ze het vorig jaar te bond hadden gemaakt. Maar 
de reden is gewoon dat er teveel volk komt en dat we het terug gezellig willen maken.  
 
Quiz 
De quiz duurde niet te lang, hij was op een ideaal tijdsstip gestopt. De foto van de 
winnaar moet nog online worden gezet. Het idee van een wisselbeker spreekt iedereen 
aan. Proficiat aan de scouts, zij mogen hun een jaar de slimste jeugdverenigng van 
Zottegem noemen en de beker een jaar bij zich houden. 
 
Nacht van de jeugdbeweging in de Foyer 
Hier waren de Jinners en Aspiranten wel toegelaten. Hier gaat de jeugdraad mee akkoord. 
Er waren tevens enkele minpunten: de muziek stond soms te luid, het was er glad, enkele 
barstoelen vooraan wordt geaprecieerd voor de iets oudere aanwezigen J . Er werd 
terug gestolen, enkele dozen speciaal bier werden door chiro Velzeke meegenomen. 
Ondertussen zijn deze terug en hebben ze naar Filip Morre gebeld om zich te excuseren. 
 
De jeugdraad vraagt toch aan alle verenigingen om duidelijk te maken aan zijn leiding, 
apsi’s en jinners dat dit een dag voor hun is en dat ze door dat gedrag te vertonen het 
een beetje verzieken voor de rest. 
 
Punt 7 Varia 

 JNM: op 25 november 2018 is het dag van de natuur. Iedereen wordt 
uitgenodigd om met zijn vereniging een boom te planten. Dit gaat door 
in het parkbos Uilenbroek te Lierde. 
 Iedereen brengt volgende vergadering zijn fuifplanning mee. Zo weet 
iedereen wanneer de fuiven vallen. Het zou een idee zijn om deze in een 
google document te zetten. 
 Chiro Zottegem: 3 november 2018 is het spaghettiavond. Kaarten 
verkrijgbaar bij Lisa. 
 Chiro Strijpen: verhuurt vanaf heden zijn lokaal. Het is niet toegestaan 
om het af te huren voor fuiven of verjaardagen. Dit komt binnenkort op 
facebook. 
 JNM: 2 december klimaatmars in Brussel. 
 Hellen: verlof van 2 tot 19 november. 

 

Volgende AV – donderdag 20 december 2018 – 20u De Muze of eventueel 

Raadszaal. 

 


